

**Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb
17 april 2024**



§ 11-20, No 2

Närvarande:

Maria Gabrielsson, ordförande,
Håkan Sjödin, vice ordförande.
Elin Näslund, sekreterare,
Carolina Corbell, kassör
Kristina Svanfeldt, ledamot,
Marie Louise Wesslén, ledamot,
Håkan Leiborn, suppleant

Frånvarande:

Anelie Andersson, ledamot
Magnus Strid, suppleant

§ 11 Mötet öppnas

§ 12 Val av justerare – Carolina och Håkan L

§ 13 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes.

§ 14 Föregående protokoll – lades till handlingarna.

§ 15 Ekonomisk rapport.

P.g.a kassör byte och att det dragit ut på tiden hos Nordea att få in Carolina som firmatecknare har vi i dagsläget ingen verifikationslista och resultat och balansräkning.

Tillägg: 19/4 Information om att bokföringen genomförts av f.d kassör framkom efter mötet.

Verifikationslista, resultat och balansrapport finns därför med som bifogad handling till protokollet men gick inte igenom under mötet, se bilaga 1.

§ 16 Skrivelser

- a) **Val inför kongressen och Handlingar inför kongressen** – vidarebefordrat till styrelsens medlemmar på mejl 7/4 respektive 11/4
Vi gick igenom valberedningens förslag samt de nominerade och skrev ihop vårt eget förslag som vi mejlar till distriktet inför kongressen, se bilaga 1.
- b) **Medlemsmöte distriktet 29/4 anmälan senast 19/4** – Håkan deltar från Nynäshamns bk.
- c) **Infomejl om vad som händer i utskottsgruppen, mental?** Vidarebefordrat till styrelsens medlemmar 7/4

§ 17 Rapporter från sektorer

a) **HUS**

Den 10 april hade vi ett instruktörmöte med 7 närvarande. Ett par till var anmälda men blev hindrade i trafiken.

På mötet bestämdes det att allas texter och bilder behöver uppdateras. Under varje instruktör ska det även stå om de kan ge privatlektioner samt i vad. Privatlektioner kostar 400 kr som swishas instruktören som swishar 100 kr till klubben. Skatter mm får instruktören deklarerera i dessa fall

själv. Vi bestämde att skjuta upp temakvällarna till i höst då alla närvarande för tillfället inte har tid. Det pratades också om att anordna en prova-på-dag med kurser för alla, även mer avancerade. Förslag att ta in ngn populär instruktör för dessa osv.

Vi har snart 2 nya allmänlydnads-instruktörer samt en instruktör som vidareutbildas i "hundar med önskade beteenden".

Flera kurser är i gång och fler kommer att startas under våren samt planeras inför hösten.

b) Rally

Rallysektorn hade möte 11/4 och vi kommer kolla om vi kan få landslagstränaren i rally att hålla mästartklasskurs på klubben. Jag har ställt frågan hos Nynäs om någon instruktör kan hålla nybörjarkurs i vår (de har inte hunnit svara ännu). Vi har en plan om jag fixar min examen för instruktörsutbildningen. Vi kommer då ha en prova på i juni och i samband med det erbjuda kurs till hösten. Tanken är att de då som vill gå kurs till hösten har hela sommaren på sig att träna följsamhet som oftast brister när man är helt ny och på så vis kommer få ut så mycket mera av kursen.

c) Agility och Hoopers

De flyttar ut hinder och börjar träna mer och mer utomhus. Utbildningen för Conny och Kerstin går bra, de är på steg 2. Hoopers har inget att rapportera.

d) Mondioring

Ingen rapport.

e) IGP

Tävlingen den 14/4 blev inställd. Kristihimmelfärdshelgen har IGP läger som avslutas med BH prov på söndagen.

f) Specialsök och Nosework

Rapport från NW- och specialsöksektorn. Vi ska ha ett klass 1 prov den 3/5 och vi har 26 anmälda så vi håller tummarna för att SBK tävling snart fungerar som det är tänkt.

Vi har lite olika tankar angående provplats. Enligt uppdaterade anvisningar kan vi inte dela ut pris för godkänt resultat förrän hela provet är avslutat. Söker efter några funktionärer men räcker med två så kollar i träningsgruppen. Endast två platser kvar på fortsättningskurs i SBK Specialsök mot prov. Vi tänker även ha ett prov i sommar och ett på tidig höst. Vi håller tummarna för två domaraspiranter som gör sina prov 29/4. Nosework vilar lite. Kanske blir det en TEM ute klass 1 och klass 2.

g) Bruks och Lydnad

Appelltävling den 1/5, få anmälda. Maria stämmer av om vi ska öppna upp tävlingen för anmälan igen då det är få anmälda.

h) Svenskskydd

Kommit igång med träningen.

i) Sponsring

Behov av att få in mer personer till sponsergruppen.

Vi skriver in våra sponsorer på PM till våra tävlingar.

Sponsergruppen kallar de som är ansvariga för tävling i de olika sektorerna till ett gemensamt möte för att gå igenom sponsorer och priser.

Bruks – Mikael Hjort

Rally – Anette Björkman Bergström
Agility – Kerstin Ek
Mondioring – Micke Ingesson
IGP – Christel Leiborn
Svenskskydd – Yvonne Andersson
Specialsök och NW – Maria Gabrielsson

j) **Anläggningen** – Håkan S och Håkan S ser över gräsklipparen inför säsongen.

§ 18 Övriga frågor

a) **Träningsgrupper och fasta träningstider**

Kristina formulerar tydligare riktlinjer kring vad det är som gäller för träningsgrupper och träningstider. När hon har skrivit ihop det så publicerar hon det i styrelsegruppen för att alla ska kunna kommentera. När vi har kommit överens om en formulering publicerar vi den för medlemmarna.

b) **Bokning av klubben av Lena Eriksson 25–26/6** – klubben är bokad, vi får se över längre fram vem som förbereder fika och möter upp för att lämna ut nyckeln.

c) **Medlemsmöte 7/5** – Vi bjuder på korv m. bröd. Kristina kontaktar Anelie kring ett större inköp inför både tävlingar och medlemsmötet.

d) **Extern instruktör** – Rallysektorn tar in extern instruktör för de som tävlar i mästartklass den 9/6.

§ 19 Nästa möte

Medlemsmöte 7/5 19.00 och styrelsemöte 7/5 18.30

§ 20 Mötet avslutas

Ordförande Maria Gabrielsson

Sekreterare Elin Näslund

Justerare: Magnus Strid

Justerare: Marie Louise Wesslén